
PROTOKOLL FRÅN ÅRSMÖTE MED 
Kvernåa hytteområdes intresseforening (KHI) 

 

Plats:  Ljöratunet 

Datum: Fredag 10.04.09 Tid:  kl. 17. 00 

 

Dagsordning: 

§ 1 Årsmötets öppnande 

Hans Holmèn öppnade mötet och hälsade de närvarande hyttägarna välkomna. 

 

§ 2 Årsmötets utlysning 

 Fastställdes att årsmötet var stadgeenligt utlyst. 

 

§ 3 Fastställande av dagordning 

 Utsänt förslag till dagsordning godkändes. 

 

§4 Upprättande av röstlängd 

Namn- och adresslista cirkulerades bland mötesdeltagarna för markering av 

närvaro och eventuella adressförändringar. 

 

§5 Val av ordförande och sekreterare för mötet 

Til ordförande för mötet utsågs Hans Holmèn (137). Til sekreterare för mötet 

utsågs Margareta Lewis (134) 

 

§ 6 Val av justeringsmän och rösträknare för mötet  

Til justeringsmän och rösträknare utsågs Björn Sevaldsen (133) och Per 

Queseth (79) 

 

§ 7 Styrelsens verksamhetsberättelse för år 2008/ 2009 
 

Verksamhetsberättelsen: Holmèn redogjorde för årets aktiviter: Vi har haft 4 

styrelsemøter. Dugnaden i september hadde stort oppmöte av entusiastiske 

hytteeiere, som röjde spår, klippte buskar etc. Dagen efter var det et ekstra 

ordinært årsmøte, der skidspårssituasjonen ble diskutert. Årsmøtet  ställde seg 

positivt till att gå samman med de andra foreningarna i området med økt 

spåravgift. 

 

Holmèn har hatt kontakt med Letting, snöplogaren och gjort ett avtal när han 

skal ploga snö och till vilket snödjup, eftersom kostnaderna i år ble för høga 

pga av för mycket plogning. 

( I mars ble sedan Letting sjuk, hvilket resulterade i att det också blev mindre 

plogning i en periode). 
 

.§ 8 Ekonomisk redovisning för år 2008/ 2009 

Kassör Arve Börseth (109) redogjorde för räkenskaperna. Se bilaga. 

 

 

 

 



§ 9 Revisjonsberättelse 

Revisor  Jan Frode Kristiansen (64) redogjorde för styrelsens forvaltning 

under det gångna året och foreslog att årsmötet beslutar att KHI:s styrelse 

beviljas full ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2008. 

 

 

§ 10  Styrelsens ansvarsfrihet 

 Årsmötet beviljade styrelsens ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2008 

 

§ 11 Kassörs och ordförandes teckningrätt 

Årsmötet beviljade ordförande och kassör rätt att var för seg teckna 

föreningen. 

 

§ 12 Val av styrelseledamöter och övriga funksjonärer.   

  

Styrelseledamöter sekr. Margareta Lewis (134) Omval 2009 –2010 

  Lars Tallkvist ( 113)          Omval 2009- 2010 

  Karl Gunnar Björk (57)  2008-2009 

  Tor Kristian Dahl (76)  2008-2009 

 Ordf.

  

Hans Holmèn ( 137)  2008-2009 

     

Styrelsesuppl.   Alf Kristiansen (68)  2008-2009 

  Einar Eriksen  (114)   2008 –2009 

     

Kassör  Arve Börseth (109)   2009 

     

Revisor  Jan Morten Rasmussen (139)  Omval 2009 

  Frode Kristiansen (64) Omval 2009 

     

Valberedning  Bente Sevaldsen (133) Omval 2009 

  Ola Villa (105) Omval 2009 

     

Spårkommitè  Frode Kristiansen     2008- 2009 

  Einar Eriksen (114)   2009-2010 

  Dick Hillström (147)   2008- 2009 

     

     

     

Festkommitè  (Bjørn Sevaldsen                                      2009 

  Flere kandidater önskas!!!!   

Arve Børseth hade egentligen önskemål om att inte bli omvald, men har låtit 

seg övertala att sitta som kassör ytterligare ett år till. Under tiden måste det 

jobbas med att finna en ny kassör. 

Tom Östreng  är också vår representant i den gemensamma spårkommiteèn, 

som  består av repr. från den andra hytteforeningarna i området. - Vi behöver 

också fler medl. till festkommitèen !!!! –Kontakta styret om du är intresserad 

att hjälpa till i en eller annan komitée. Viktig att vi alla är med på att ”dra 

lasset” för vår förening. 



§ 13 Årsavgift 2010 - Spår og vägar 
  

Årsavgiften blir den samma i år 1.600+ (750 om det blir skidspår)+200:- 

ekstra i dugnadsavgift for de som ikke kan delta. NB! Om man inte kan 

komma på dugnaden är det möjligt att gjøra en innsats utom denna. Tag 

kontakt med styrelsen! 
  

När det gjäller skidspårssituasjonen, har man nu i dag haft ett møte samman 

med de andra hytteforeningarna i området och bildat Ljørdalen løypeforening, 

som skal ledas av en liten styrelse bestående av Tom Østreng, KHI, Øivind 

Engehaven, och Jens Grønland från Brattegga.  

 

De 6 hytteforeningarna skal på sina årsmøten i dag diskutera et forslag, som 

går ut på att  alla hytteägarna betalar max. 750;-/år för att få til en løsning, så 

att man får fina, preparerade spår i området. Vidare är man igång med att 

undersøka hur mycket sponsorer kan bidra med. Efter påsk kan man se vidare 

på vad slag løsning man kan enas om och vilka anbud som föreligger. 

Därefter man kan gå inn i forhandlingar om kontrakt. 

 

Møtet godkände styrelsens forslag om å ställa seg positiva till en skispårsavgift 

inntill 750;-/år pr hytte i et 5 –års periode till til den nya løypeföreningen. 

 

(Ekstraordinärt årmøte av 14.09.09 har alleredan godkjent ett belopp på 900;- 

n.kr- till skidspår til bl.a  Geir Arne Bergesens anbud.. Detta förutsatte att alla 

hytteföreningar gikk med, men da dessa kom med negativ respons, kunde vi 

inte gå vidare och saken sto stilla. De andra foreningarna hadde heller inte fått 

diskutera saken ordentlig på sina årsmøten.. Se tidigare protokoll) 

 

 

14§ Dugnad 

 

Det blir bara en dugnad i år –  

Lörd. 05.09.09.  -Møte kl. 9.00 vid Förrådsbua/ tidigare Sophuset. – NB! 

NB! Anmälan/påmelding til Holmèn innan 15 aug. (pga av ärtsoppan)   

Efter hårt, strålande arbete av hyttefolket, vankas ärtsoppa och varm! punsch 

efterpå. 
  

15 §    Øvrigt 

  

-Från Sporkommitèen av Tom Østreng: 

Pga att de andra föreningarna avviste bl.a. Geir Arne Bergesens anbud, ble det 

ikke noen som kjørde skidspår denna vinter. Geir Arne hyrde en maskin i 

vinterferieveckan och kjørde ett demostrasjonsspår för att visa hur det kan se 

ut. (spåren var jättehärliga). 

Det var møter angående spåring både førra året och i år,bl.a med representanter 

for idrottsforeningen, de andra hytteforeningarna i området, grundägarna etc. 

for att komma fra till en lösning på problemet med spåring. Situationen har 

sett mørk ut lenge pga att noen hytteföreningar, har ställt seg helt negativa och 

avvisande. Emellertid har det nu gått opp för dom flesta att alla måste bidraga 



och ingenting är gratis. Man har nu som sagt bildat en gjemensam 

løypeforening och detta gjör att det ser ljusare ut. Vi avväntar nu vad som skjer 

på de olika årsmøtena och hoppas sedan att komma i gang att arbeta fram en 

løsning. 

 

- Ägaren i hytte 153 ber om att folk inte går över hans tomt!! 

- Det framkom forslag om at styrelsen agerar ang. vagnen på tomt 132 

t.ex. med ett brev till kommunen. 

- -NB! Hytteägar- skiften, adress- og e-mail  ändringer sänds  till 

sekr@kvernaa.org  eller Mob.nr: +4799713561. 

Vi önskar så långt det är möjligt att använda e-mail mest möjligt för 

att slippa sända ut brev pr post. De som inte har e-mail kan kanskje 

be någon barn/bekant om att våra beskjeder kan få bli sändt dit?  

 

 

§ 16 Årsmötes avslutning 

 

Ordförande tackade de närvarande hyttägarna för visat intresse varefter mötet 

avslutades. 

 

 

 

 
 

 

E-mail  adr. til  KHI:   sekr@kvernaa.org      ordfoerer@kvernaa.org 

kassoer@kvernaa.org   spor@kvernaa.org      

 

Websida: www.kvernaa.org  
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